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Z A P I S N I K
sa 126. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 11. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu,  prostorno uređenje i  promet,  Nikola Muvrin,  direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Mirela
Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Dragan Abramović,
zapovjednik JVP Delnice,  Indira Rački  Joskić,  ravnateljica  Narodne knjižnice  i  čitaonice Delnice,
Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave
i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Dario Medvedec, Tomislav Mrle 
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović.

PLANSKI KOLEGIJ

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Prioritetan posao je stručenje ne samo knjiga nego i filmova.
- Prikupit će se ponude za kupnju prijenosnih računala. 
- Odrediti drugačije vrijeme posudbe filmova u odnosu na knjižnu građu.
- Za dobivena sredstva od ministarstva kupit će se skener i dva prijenosna računala.
- Knjižnici nedostaje knjižnični namještaj te su zatražene ponude za isti.
- Organizacija književnog susreta u Osnovnoj školi.
- U „Dodiru riječi“ predstaviti Ivanu Simčić Bodrožić i knjigu „100 % pamuk“.
- Dvije radijske emisije.
- Dva puta tjedno u Knjižnici  su djeca predškolskog uzrasta.  S obzirom da ih dolazi  15-ak

dogovoreno je da sve djelatnice rade sa njima i prate izvođenje radionice.

DAVORKA GRGURIĆ
- Akcija  deratizacije  javnih  površina u Delnicama,  Brodu na Kupi,  Dedinu i  Crnom Lugu.

Dobivena  je  informacija  da  su  se  na  prostoru  u  Gustom  Lazu,  gdje  je  već  provedena
dezinsekcija, ponovo pojavili žohari pa i to treba riješiti.

- Prometno redarstvo, kontrola radova na javnim površinama, suglasnosti za postavu drva na
javnim površinama.

- Kontrola radova i uređenje makadam ceste u Lučicama i Tihovom.
- Izrada Ugovora za javnu rasvjetu na Supilovoj ulici.
- Kontakt s firmom iz Slovenije u svezi popravka visećeg mosta preko Kupice.
- Sudjelovanje u izradi rebalansa proračuna.



- Uvođenje u posjed za zakup poljoprivrednog zemljišta.
- Dogovor oko izrade sanitarnih čvorova u Radničkoj 6 u Lučicama.
- Izrada izvješća za akciju „Zelena čistka“.
- Izrada izvješća o potrošnji peleta prema Ministarstvu regionalnog razvoja.
- Ovrhe za komunalnu naknadu, izdavanje novih rješenja, izdavanje računa za zagradu Gradske

uprave.
- Redoviti sastanci vezani uz rekonstrukciju Supilove ulice.

NIKOLA MUVRIN
- Košnja trave.
- Uređenje groblja u Delnicama i Zamostu.
- Sadnja cvijeća na prostoru pokraj fontane.
- Redovito čišćenje grada, parka, igrališta.
- Potrebo je ukloniti jelku s palaca.
- Dimnjačarska služba: s obzirom što više nema paljenja dimnjaka nego se vrši frezanje, a sajla

za frezu košta cca 14.000 kuna.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Obavijest HTZ-e o odabiru PPS destinacija među kojima je i Gorski kotar. U sljedećih 30 dana

potrebno je odraditi taj projekt, prikupiti izjave, sklopiti sporazume, donositi pravila.
- Prisustvovanje na Kvarnerfestu. U četvrtak je „Dan Gorskog kotara“.
- Susret s nizozemskim novinarima u Nacionalnom parku.
- Priprema natječaja estetike.
- Anketiranje turista.
- Dogovor za ljetne manifestacije.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Košnja trave u Grabnju i okolišu Vatrogasnog doma.
- Pripreme za obilježavanje 140-te obljetnice DVD-a.
- Registracija vozila.

GORDANA PISKAČ
- Sastanak s „Arkadom“ vezano za početak radova na otklanjanju nedostataka koji su zapisnički

utvrđeni na Supilovoj ulici.
- Sastanak s „Arhingtrade“, firmom za izradu projekta Knjižnice i Muzeja.
- Redoviti sastanci vezani uz rekonstrukciju Supilove ulice.
- Još u travnju poslan je dopis prema PGŽ o razvrstavanju  ceste za Razloge. Do danas nije

dobiven odgovor.
- Od PGŽ dobivena je Odluka da smo dobili 200.000 kuna za Supilovu ulicu.
- Došla je ponuda za izradu Idejnog projekta tržnice.
- Jedan talijanski arhitekt koji surađuje s agencijom iz Zagreba na temu revitalizacije urbanih

područja ponudio je Gradu svoje usluge.

MARTINA PETRANOVIĆ
- Prioritet su izbori za Vijeća MO, odrađuju se dežurstva, odrađen je dogovor oko štampanja

obavijesti,  održavaju se sastanci Povjerenstva vezano za sastavljanje pojedinačnih i  zbirnih
listi.

- Obrađene su zamolbe za stručno osposobljavanje i poslane Zavodu za zapošljavanje.



- Osobe  koje  su  sada  na  stručnom  osposobljavanju  prijavljuju  se  za  polaganje  državnog
stručnog ispita.

- Osnovano je Povjerenstvo za cjeloviti projekt Etnografskog muzeja.
- U tijeku su aktivnosti vezane za izbore za nacionalne manjine koje je raspisala Vlada RH.
- Razmotriti projekt „Zdravi grad“.
- Pripreme materijala za sjednicu Gradskog vijeća.

ĐULIO JUSUFI
- Rebalans i godišnje izvršenje proračuna pripremiti za sjednicu Gradskog vijeća.
- Potpisivanje ugovora s Narodnim novinama.

Dovršeno 8,50 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


